
Bierzmowanie - "jednoczyć się z Panem w tak piękny sposób".
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Czyżby nastolatka nadsyłająca swoje spostrzeżenia była jednak z naszej parafii? 

  

Bierzmowanie jest to jeden z sakramentów, istotą tego jest przekazanie Ducha Świętego,
umocnienie wiary, uzdolnienie do świadczenia o niej i jej obrony.... W ten sposób na ten
sakrament patrzy niewiele osób. 

  

Dla osób przystępujących do bierzmowania jest to często udręka, bo muszą... Do kościoła
muszą chodzić, bo ksiądz czy katechetka każe, a uczniowie idą tylko po "podpis" od księdza, że
byli na Mszy Świętej, ale czy oni naprawdę byli? Byli ciałem - a duchem? Tak jak już mówiłam,
idą, bo muszą, a gdy już przyjmą  sakrament wymigują się od chodzenia do kościoła mówiąc:
"ja już na bierzmowianiu się nachodziłem, wystarczy mi". Czy to nie jest chore? Chciałoby się
powiedzieć: Już nawet lepiej gdyby nie przystępowali do bierzmowania z takim myśleniem !  C
zy przypadkiem nie jest tak, że tylko ludzie godni powinni móc jednoczyć się z Panem w tak
piękny sposób ?
"No cóż, matka z ojcem mówią, że później nie będę mogła wziąć ślubu kościelnego, więc
pochodzę do kościoła, a potem będę mieć z głowy" - tylko i wyłącznie to jest w głowach tych
ludzi. 

  

Tak nie powinno być. Dlatego módlmy się, by Bóg pomógł tym ludziom, tej młodzieży odnaleźć
ich drogę. Uczcie swoje dzieci, by wiedziały, że przez sakramenty spotykamy się z Panem, a
to najlepszy jest dar dla każdego człowieka. ;)
"Rita"
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